

Title (en)

Levelling device for the car of a passenger or goods elevator.

Title (de)

Vorrichtung zur Stockwerksnivellierung des Fahrkorbes eines Personen- oder Lastenaufzuges.

Title (fr)

Dispositif de mise à niveau de la cabine d'un ascenseur ou d'un monte-chARGE.

Publication

EP 0078875 A2 19830518 (DE)

Application

EP 82103327 A 19820420

Priority

IT 2468581 A 19811027

Abstract (en)

The device for levelling the elevator basket with the storey is generally constructed in such a manner that the gear housing 4 of the reducing gear, which is flanged together with the motor 12 and the braking device 13, 14 in the illustrative embodiment shown, can be swivelled by means of a control apparatus 25 acting on the housing. The control apparatus is connected to the foundation 21. By swivelling the reducing gear housing 4 in the one or other direction, the driving disc 18 is rotated in the one or other direction, with the worm gear braked, so that the basket can be moved upwards or downwards and an exact balancing in height relative to the storey level is achieved. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Vorrichtung zur Stockwerksnivellierung für den Fahrkorb eines Personen- oder Lastenaufzuges ist allgemein so konstruiert, daß das Getriebegehäuse 4 des Untersetzungsgetriebes, das bei dem gezeigten Ausführungsbeispiel mit dem Motor 12 und der Bremsvorrichtung 13, 14 zusammengeflanscht ist, mittels einer an dem Gehäuse angreifenden Steuereinrichtung 25 verschwenkt werden kann. Die Steuereinrichtung ist mit dem Fundament 21 verbunden. Durch das Verschwenken des Untersetzungsgetriebegehäuses 4 in der einen oder anderen Richtung wird die Treibscheibe 18 bei gebremstem Schneckengetriebe in der einen oder anderen Richtung gedreht, so daß der Fahrkorb nach oben oder nach unten gefahren und ein genauer Höhenausgleich gegenüber dem Stockwerksniveau erzielt wird.

IPC 1-7

B66B 1/42; B66B 11/04

IPC 8 full level

B66B 1/42 (2006.01); **B66B 11/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

B66B 1/42 (2013.01); **B66B 11/0446** (2013.01)

Cited by

KR100648891B1; US6230844B1; GB2163127A; FR3079194A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0078875 A2 19830518; EP 0078875 A3 19830615; IT 1168049 B 19870520; IT 8124685 A0 19811027

DOCDB simple family (application)

EP 82103327 A 19820420; IT 2468581 A 19811027